
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 15. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 8: 

”Der afsættes 2,2 mio. kr. i 2023 og 2024 til dækning af de udgifter, som er forbundet 

med behandlingen af den øgede sagsmængde indgrebet kan give anledning til. Vil mi-

nisteren oplyse, hvad de 2,2 mio. kr. baseres på?” 

Svar: 

Det er vurderet, at undtagelsesordningen ikke vil føre til væsentligt flere sager ved 

nævnene. Det er dog ikke muligt på forhånd at skønne, hvor stor den øgede sags-

mængde præcis vil blive. 

Det er også derfor, at der er afsat op til 2,2 mio. kr. 

Den umiddelbare forventning er, at de afsatte midler vil være tilstrækkelige til at 

dække de øgede udgifter som følge af den øgede sagsmængde ved Aarhus Husleje-

nævn. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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